

## Hospitality 酒店及旅遊

# Introduction to Dining Etiquette 認識餐桌禮儀

HT4200035

This course aims to introduce dining etiquette and proper table manners at a formal dining table. Table setting, menu ordering, identification and usage of silverware, seating arrangements and basic wine knowledge will be covered. Join us for a fruitful afternoon and enjoy a formal lunch through demonstrations and hands-on practices. Students will also have a chance to tour the unique training facility of The T Hotel, the training hotel at Pokfulam.

本課程讓學員掌握日常生活或職場上的基本餐桌禮儀技巧,透過講解和示範,學習如何佈置餐桌、閱讀菜單、辨識和使用餐具、安排座位、認識基本餐酒等;並安排午餐環節,以實踐正統的餐桌禮儀。學員亦有機會參觀T酒店內的獨特訓練設施。



#### Content 內容

- Dining etiquette and table manners for having a formal meal 餐桌禮儀概念
- Understanding table setting and napkin etiquette 餐桌佈置及餐具與餐巾使用
- Guidelines of seating arrangements for VIPs and Guest-of-Honor 座位安排導引
- Understanding basic knowledge of wine 基本餐酒認識
- Enjoy a 3-course meal 美味午餐品嚐

Date 上課日期	Time 上課時間	Venue 上課地點
20 Nov 2021 (Sat)	12:00 p.m 3:00 p.m.	The T Hotel, Hotel and Tourism Institute
2021年11月20日(星期六)	下午12時至3時	酒店及旅遊學院(職業訓練局薄扶林大樓),T酒店

#### Medium of Instruction 授課語言

Cantonese (supplemented with English notes) 廣東話 (輔以英語教材)

#### Tuition Fee 費用

HK\$500 per person

每位港幣500元

Special Offer: HK\$450 per person will apply to the following participants:

學費優惠:每位港幣450元適用於以下人士:

1) Early Bird: enroll on or before 1 Nov 2021; or 提早報名優惠:於2021年11月1日或之前報名;或

2) VTC Alumni 職業訓練局校友

#### Certification 證書

Upon completion of the programme, students will be awarded a Certificate of Attendance issued by the Hospitality Discipline of the Vocational Training Council.

課程修畢者將獲頒發職業訓練局轄下酒店及旅遊學科出席證書一張。

### Application Deadline 截止報名日期

8 Nov 2021 (Mon) 2021年11月8日(星期一)

#### Enrolment & Enquiries 報名及查詢

Hospitality Discipline 酒店及旅遊學科

Tel. 電話: 2957 5714 / 2957 5715 WhatsApp: 9037 2228

Email 電郵: iveht@vtc.edu.hk Website 網址: https://cpe.vtc.edu.hk



https://hospitality.vtc.edu.hk

